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The Championships, Wimbledon, commonly known simply as Wimbledon, is the oldest tennis tournament in the world, and is widely considered the most prestigious. It has been held at the All England Club in Wimbledon, London since 1877.
Wimbledon is one of the four Grand Slam tennis tournaments, the others being the Australian Open, the French Open and the US Open. Since the Australian Open shifted to hardcourt in 1988, Wimbledon is the only major still played on grass.
The tournament takes place over two weeks in late June and early July, culminating with the Ladies' and Gentlemen's Singles Final, scheduled always for the second Saturday and Sunday of July respectively. Five major, junior, and invitational events are held each year. Wimbledon traditions include a strict dress code for competitors and Royal patronage. The tournament is also notable for the absence of sponsor advertising around the courts. In 2009, Wimbledon's Centre Court was fitted with a retractable roof to lessen the loss of playing time due to rain.

History
Beginning
The All England Lawn Tennis and Croquet Club is a private club founded on 23 July 1868, originally as "The All England Croquet Club". Its first ground was off Worple Road, Wimbledon.
In 1876, lawn tennis, a game devised by Major Walter Clopton Wingfield a year or so earlier and originally given the name Sphairistikè, was added to the activities of the club. In spring 1877, the club was renamed "The All England Croquet and Lawn Tennis Club" and signalled its change of name by instituting the first Lawn Tennis Championship. A new code of laws, replacing the code administered by the Marylebone Cricket Club, was drawn up for the event. Today's rules are similar except for details such as the height of the net and posts and the distance of the service line from the net.
The inaugural 1877 Wimbledon Championship opened on 9 July 1877. The Gentlemen's Singles was the only event held and was won by Spencer Gore, an old Harrovian rackets player, from a field of 22. About 200 spectators paid one shilling each to watch the final.
The lawns at the ground were arranged so that the principal court was in the middle with the others arranged around it, hence the title "Centre Court".The name was retained when the Club moved in 1922 to the present site in Church Road, although no longer a true description of its location. However, in 1980 four new courts were brought into commission on the north side of the ground, which meant the Centre Court was once more correctly defined. The opening of the new No. 1 Court in 1997 emphasised the description.
Ladies Championship, 1884. First prize, awarded to Maud Watson, was a silver flower-basket worth 20 guineas.
By 1882, activity at the club was almost exclusively confined to lawn tennis and that year the word "croquet" was dropped from the title. However, for sentimental reasons it was restored in 1899.
In 1884, the club added Ladies' Singles and Gentlemen's Doubles competitions. Ladies' Doubles and Mixed Doubles events were added in 1913. Until 1922, the reigning champion had to play only in the final, against whomever had won through to challenge him/her. As with the other three Major or Grand Slam events, Wimbledon was contested by top-ranked amateur players, professional players were prohibited from participating. This changed with the advent of the open era in 1968. No British man won the singles event at Wimbledon between Fred Perry in 1936 and Andy Murray in 2013, while no British woman has won since Virginia Wade in 1977, although Annabel Croft and Laura Robson won the Girls' Championship in 1984 and 2008 respectively. The Championship was first televised in 1937.
Though properly called "The Championships, Wimbledon", depending on sources the event is also known as "The All England Lawn Tennis Championships", "The Wimbledon Championships" or simply "Wimbledon". From 1912 to 1924, the tournament was recognized by the International Lawn Tennis Federation as the "World Grass Court Championships".

21st century

Wimbledon is considered the world's premier tennis tournament and the priority of the Club is to maintain its leadership. To that end a long-term plan was unveiled in 1993, intended to improve the quality of the event for spectators, players, officials and neighbours. Stage one (1994–1997) of the plan was completed for the 1997 championships and involved building the new No. 1 Court in Aorangi Park, a broadcast centre, two extra grass courts and a tunnel under the hill linking Church Road and Somerset Road. Stage two (1997–2009) involved the removal of the old No. 1 Court complex to make way for the new Millennium Building, providing extensive facilities for players, press, officials and members, and the extension of the West Stand of the Centre Court with 728 extra seats. Stage three (2000–2011) has been completed with the construction of an entrance building, club staff housing, museum, bank and ticket office.
A new retractable roof was built in time for the 2009 championships, marking the first time that rain did not stop play for a lengthy time on Centre Court. The Club tested the new roof at an event called A Centre Court Celebration on Sunday, 17 May 2009, which featured exhibition matches involving Andre Agassi, Steffi Graf, Kim Clijsters and Tim Henman. The first Championship match to take place under the roof was the completion of the fourth round women's singles match between Dinara Safina and Amélie Mauresmo. The first match to be played in its entirety under the new roof took place between Andy Murray and Stanislas Wawrinka on 29 June 2009, which Murray won. Murray was also involved in the match completed latest in the day at Wimbledon, which ended at 11:02 pm in a victory over Marcos Baghdatis at Centre Court in the third round of the 2012 Championships. The 2012 Men's Singles Final on 8 July 2012, between Roger Federer and Murray, was the first final to be played under the roof, which was activated during the third set.
On 17 January 2016, it was reported The Championships at Wimbledon were among several high-level tennis tournaments being investigated for instances of alleged match-fixing.

___

Соревнования Уимблдона
Соревнования Уимблдона, которые чаще всего зовутся просто Уимблдон, это старейший теннисный турнир, который считается, к тому же, самым престижным. Это звание держится во Все английском клубе в Лондоне с 1877 года. Уимблдон один из четырех великих турниров. Остальные – это Открытая Австралия, Открытая Франция и Открытая Америка.  С тех пор, как в Австралии поменяли корт в 1988, Уимблдон единственный турнир, на котором играют на траве. 
Турнир проходит в течение двух недель в конце июня и начале июля, заканчивая неизменно одиночным выступлением мужчин и женщин. Этот финал всегда попадает на вторые выходные июля. Пять взрослых, юношеских и пригласительных мероприятий проходят каждый год. Традиции Уимблдона включают строгий дресс-код для соревнований и Королевского патронажа. Турнир так же известен отсутствием рекламы спонсоров. В 2009 году Центральный корт Уимблдона был оборудован раздвижной крышей, чтобы не терять время игры из-за дождя.

Начало истории.
Уимблдон начал свою жизнь 23 июля 1868 года, названный «Все английским крикетом на лужайке». Начинали они на Ворпл Роуд в Уимблдоне. 
В 1876 году игра теннис на лужайке, придуманная майором Уолтером Клоптоном Вингфилдом, была добавлена к деятельности клуба. Весной 1877 клуб был переименован во «Все английский крикет и теннис на лужайке» и объявил о смене названия первым чемпионатом по теннису. Был придуман новый свод правил, который заменил те, что были в мэрилебонском клубе крикета. Сейчас правила почти такие же, кроме некоторых деталей, вроде веса сетки и расстояния подачи.
Первые соревнования открылись девятого июля 1877 года. Тогда проводились только соревнования между мужчинами, и победителем стал Спенсер Гор, старый игрок из города Харроу, с поля двадцать два. Около двухсот зрителей заплатили по одному шиллингу, чтобы посмотреть финал.
Корты были организованы так, что основной был окружен остальными и находился в середине, поэтому был назван «Центральным кортом». Имя было сохранено, когда клуб переехал в 1922 году в другое место, называемое Церковной дорогой, где и находится до сих пор. Впрочем, там многое поменялось. Как бы то ни было, в 1980 году четыре новых корта были открыты на северной стороне, а это значило, что название Центрального корта снова оправдывало себя. Открытие нового корта в 1997 году только подчеркнуло это название. 
Соревнование среди женщин прошло в 1884 году. Первый приз получила Мод Уотсон и это была серебряная корзина для цветов, ценностью в двадцать гиней.
К 1882 году в клубе постоянно играли в теннис, поэтому слово «крикет» решено было убрать из названия. Но из-за сентиментальности название было восстановлено в 1899 году.
В 1884 году клуб добавил одиночные соревнования между женщинами и парные соревнования для мужчин. Парные соревнования женщин и соревнования женщин с мужчинами были добавлены в 1913 году.  До 1922 года чемпион должен был играть только в финале против того, кто выиграл, бросив вызов ему или ей. Как и в остальных соревнованиях, когда в Уимблдоне соперничали высокопоставленные новички, профессиональные игроки не имели права играть. Это изменилось в 1968 году. Никто из британцев не выиграл одиночные соревнования в Уимблдоне между Фредом Перри в 1936 году и Энди Мюрреем в 2013 году, ни одна британская женщина не выиграла со времени Вирджинии Уэйд в 1977 году, хотя Аннабель Крофт и Лаура Робсон выиграли соревнования для девочек в 1984 и 2008 годах. Соревнования были впервые показаны по телевизору в 1937 году.

Двадцать первый век

Уимблдон считается главным соревнованием по теннису во всем мире и в приоритеты клуба входит удерживать эту позицию. Поэтому в 1993 году был разработан план по тому, как улучшить качество мероприятий для зрителей, игроков, официальных лиц и соседей. На первой стадии в 1994-1997 годах план включал в себя строительство нового корта в Аоради парке, центр для радиотрансляций, два дополнительных стеклянных корта и туннель под холмом, объединяющий Церковную дорогу и дорогу Сомерсет. Вторая стадия, проходящая с 1997 по 2007 год, включала в себя удаление старого корта, для того, чтобы построить на его месте новое современное здание, которое давало дополнительные помещения для игроков, прессы, официальных лиц и расширяло Восточное крыло на 728 дополнительных сидений. Третья стадия проходила с 2000 по 2011 год и во время нее была закончена постройка входного здания, дома для клуба, музея, банка и помещения для покупки билетов.
[bookmark: _GoBack]Новая раздвижная крыша была построена к соревнованиям в 2009 году, отмечая тот факт, что впервые за длительное время дождь не помешал игре на Центральном корте. Клуб проверил новую крышу, и это событие назвали Праздник Центрального корта в воскресенье, 17 мая 2009 года, которое включало в себя показательные матчи с участием Андре Агасси, Стэфи Граф, Ким Клиджстерс и Тима Хермана. Первое соревнование, которое проходило под крышей, была игра в четыре раунда одиночной игры для женщин между Динарой Сафиной и Амели Мауресмо. Другой матч, который проходил уже полностью под новой крышей был между Анди Мюрреем и Станисласом Вавринка  29 июня 2009 года, где победил Мюррей. Мюррей так же участвовал в матче, завершенном позже в тот же день в Уимблдоне, в 11:02. Он тоже одержал победу над Маркосом Багхадисом на Центральном корте, в третьем раунде в соревнованиях 2012 года. 8 июля 2012 года во время одиночной игры для мужчин между Роджером Федерером и Мюрреем, впервые была закрыта раздвижная крыша во время третьего раунда.
17 января 2016 в Уимблдоне было проведено расследование на тему подставных матчей среди участников соревнований высокого уровня.
